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Szanowni Państwo, 
zobowiązanie małych, lokalnych nadawców programów telewizyjnych do zamieszczania w 
przechowywanych materiałach danych wymagających nałożenia zegara jest dla nas brzemienne w skutkach. 
Naraża nas na znaczące wydatki, których nie jesteśmy w stanie ponieść. Rola, jaką wypełniają lokalne 
telewizje jest nie do przecenienia. Jak wynika z badań lokalne stacje telewizyjne są niezwykle istotnym dla 
lokalnych społeczności źródłem informacji. To oczywiście cieszy, jednakże warto zauważyć, że możliwości 
ekonomiczne maleńkich stacji są znikome. Na nas spoczywa cały ciężar finansowania produkcji i emisji 
naszych programów, a wpływy z reklam od dawna są niewystarczające, by rozbudować nadawane przez nas 
programy w sposób pozwalający na produkcję i emisję kilkugodzinnych zestawów audycji w każdym dniu. 
.  
Obciążanie nas kolejnym zobowiązaniem, w sytuacji, gdy większość z nas nadaje w pętli jedną godzinę 
materiału audiowizualnego w ciągu doby jest w mojej ocenie nadmiernie kosztownym obowiązkiem. W 
praktyce, jedyne co będzie się zmieniać w tym zapisie, to cyferki zegara, bo co 60 minut cykl audycji z 
danego dnia będzie się powtarzał.  
Jestem nadawcą programu lokalnego od wielu lat i doskonale rozumiem ciążące na mnie jako nadawcy 
obowiązki oraz moją odpowiedzialność za to, co pojawia się na naszej antenie. Rozumiem również, że 
istnieje konieczność monitorowania nadawców. Jednakże trudno mi zrozumieć celowość nałożenia na 
takich nadawców jak ja obowiązku zakupienia urządzeń służących wyłącznie prezentacji czasu antenowego 
na wciąż powtarzanym, godzinnym zestawie audycji.  
 
 
Warto rozważyć zwolnienie takich podmiotów jak lokalni nadawcy telewizyjni z obowiązku opatrywania 
przechowywanych audycji  elektronicznym zegarem.  
 
Z należytym szacunkiem  
Bogumiła Orzechowska 
TV Suwałki  


